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Београд - "Србија не сме да каже да неће да ратује за Косово", рекао је министар
унутрашњих послова Републике Србије Ивица Дачић.

  

Он је рекао да би таква реченица била погрешна порука косовском премијеру Хашиму
Тачију.

  

Дачић је у емисији "Хоћу да знам" Б92 рекао да се не сме то говорити због тога што је
потребна "равнотежа страха" због безбедности у региону.

  

Дачић је рекао да се не може рећи да је "Косово изгубљено" због тога што је оно важан
део Србије "која је вечна".

  

"У историји смо неколико пута губили и враћали Косово", рекао је Дачић.

  

Он је додао да се такође не сме рећи да "Србија не може без Европске уније", због тога
што Србија може без ЕУ али жели да се укључи у њу.

  

Дачић је рекао да питање Косова није никада било услов за евроинтеграције "као што се
сада наводи".

  

"Ни у једном од европских докумената које сам ја видео није било говора о Косову. Ми

 1 / 2



Ивица Дачић: Србија не сме да каже да неће да ратује за КиМ, нити да не може без ЕУ
среда, 23 новембар 2011 11:34

смо као министарства у влади добијали документе са задацима које је требало да
завршимо и сва министарства сву се прилагодила. Ми смо све услове из докумената
испунили", рекао је Дачић.

  

(Б92)
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